
 

 

Hezkuntzaren aldeko COVID-19 Koordinazio Batzorde Teknikoa 

 

2021-22 IKASTURTEKO 4. BILERA - 2022KO URTARRILAREN 20A, 

OSTEGUNA 

 

PARTE-HARTZAILEAK: 

CENeko Hezkuntzarako COVID-19 koordinazio-batzordeak bideokonferentzia bidez 

egin zuen 4. bilera, 10: 00etan. Hezkuntza Sailaren aldetik (Eneko Ardaiz Azpiegitura 

Zerbitzuko zuzendaria, Luis Calatayud Informazio Sistemen Zerbitzukoa, Alberto Urrutia 

Ikuskaritza Zerbitzuko zuzendaria, Arantxa Legarra Osasun Zerbitzukoa, osasun 

komunitarioa sustatzekoa, Aurelio Barricarte epidemiologia zerbitzukoa, Batzorde 

Iraunkorrekoa (Gorka Bueno, LABeko Oihana Jordana ordezkari gisa, ikastetxe 

publikoetako irakasleak STEILASeko Arantxa Ruiz Vidorretarekin batera, eta Pilar 

López Valderrama Jorge Lanchas zentroen erakunde titularrek bertan ez egotea 

desenkusatu dute, Antonio Iriarte, CENeko idazkaria. Unibertsitate Zerbitzuko María 

Lourdes García Roncal. Iosu Mena ADIko (Zuzendarien Elkartea) lehendakaria. Pedro 

Rascón, CENeko kidea. Lehendakari gisa, Manuel Martin CENeko presidentea. 

 

Gai-zerrenda: 

1. Azken bileraren akta. 

2. Zentroetako kasu aktiboen egungo argazki finkoa. Informazio-modalitate berria. 

3. Kontingentzia Plana eguneratzeko proposamenak. 

 

 

1. 21-22 ikasturteko 3. bileraren akta (2021eko azaroaren 25ekoa, osteguna). Onesten da, 

"Noelia Echarri Herrikoa eta Teresa Mòdol CONCAPAko kideak" paragrafoa 

birmoldatuz, bat datoz hasi behar zen eguna ikastetxe bakoitzak zuena zela, baina horrela 

izan ez zenez, une honetan egoera zaila da etengabean ez jarraitzeko...Hala ere, irailean 

zeuden datuekin, gaur egungoak baino askoz hobeak zirenekin, eskolaz kanpoko 

lanaldietara igarotzeko erabakia hartu bazen, badirudi gaur egungo datuekin Sailak zaila 

duela bestelako erabaki bat hartzea. 

 

 

2. Zentroetako kasu aktiboen egungo argazki finkoa. Informazio-modalitate berria. 

 

Luis Calatayudek, Informazio Sistemen Zerbitzuko kideak, gaur egungo argazki finkoa 

komentatu du. Argazki horretan, eskola-populazioaren kutsatzeen gorakada nabarmena 

nabarmentzen da, gizarteak une honetan duen isla. Era berean, protokolo berriaren 

berritasunen berri ematen du. 

 

Aurelio Barricarte Osasun Sailak aldaketa horien arrazoia azaldu du, ikasleen 

presentzialtasuna sustatzeko besterik ez baita, eta herritarren txertaketa-mailarekin 

arrisku potentzial hori bere gain har daitekeelako. 

 

Azpiegitura Zerbitzuko zuzendari Eneko Ardaizek adierazi du Covid materialen 

hornidurak aurreikusitako norabidea jarraitzen duela. 

 

Noelia Echarri de Herrikoak ikastetxeak garbitzeari buruz galdetu dio Eneko Ardaizi, ea 

langileei eusten zaien. Enekok erantzun du sailaren mendeko zentroetan eskakizun-maila 



 

 

eta langile-maila berak jarraitzen dituela, eta udalei maila bera eskatu zaiela. 

 

LABeko Gorka Buenok galdetu du ea zentroetan eskakizun horrekin jarraitzen den 

garbiketari dagokionez txertaketa-zentroetan hain zehatza ez denean, gastu hori kentzea 

proposatuz. 

 

Iosu Menak (ADI) adierazi du irakasleen bajei buruz, kezka handia zela, uste baino hobea 

dela eta ez duela kexarik. Nahiko azkar ordezten da. 

 

Arantxa Ruiz de Steilasek, ordea, esan du beraiei, kexaren bat iritsi bazaie, atzerapen 

batzuk izan dituztela. Antigenoen testak banatuko diren galdetu du. Osasun Sailak 

erantzun du ez dagoela horretarako aurreikuspenik, ikastetxeak ez baitira diagnostiko-

zentro bihurtu behar. 

 

Pilar Lopez de Sepna jaunak argitu nahi du sintomarik gabeko kontaktu estuko txertoa 

jaso duen ikasle bat eskolara joan daitekeen. Osasunaren erantzuna da ea eta, gainera, 

zehaztu dute azken 3 hilabeteetan Covid-a sartu dela. 

 

 

Unibertsitate Zerbitzuko María Lourdes García Roncalek jakinarazi du, bere esparrutik, 

oraingoz, albiste guztiak positiboak direla. 6. olatuak erabateko azterketetan harrapatu 

ditu, eta neurriak ikasleen azterketarako eskubidea bermatzera bideratu dira, eta 

horretarako, konfinatuak ezohiko probetara bideratu dira. Hezkuntzako langileei 

dagokienez, ez dute arazorik izan. 

 

Arantxa Legarra Osasun sailburuak jakinarazi du fruta eta barazkien programa egitea 

aurreikusita dagoela, nahiz eta hasiera atzeratu. Zerbitzu horrek posta elektronikoz 

argitzen du, Teresa Modol jaunaren galderaren aurrean, nahi duten ikastetxe guztietarako 

dela. Bestalde, osasun-eskolen sareari berrekin zaio. 

 

 

Azkenik, hurrengo bilerarako data ezarri da: 2022ko otsailaren 24a, osteguna, 10: 00etan. 

 

 

 

 

Manuel Martín Iglesias 

Presidente - Lehendakari 

 

 


